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Vraag van mevrouw  M. Walraven-Janssen (Groen Links): 
 
Zijn met de keuze van GS gestuurd aan het Zeeuws museum en Erfgoed Zeeland de financiële 
mogelijkheden mbt de exploitatie in de komende jaren voor beide instellingen naar tevredenheid zijn 
opgelost?   
 
Ontvangen antwoord van beleidsambtenaar, Rolf Westerhout: 
 
Bij het ophogen van integrale kosten subsidies vanwege CAO-stijgingen  is precedentwerking van 
toepassing. Iedere instelling die een integrale kosten subsidie ontvangt heeft te maken met 
wijzigende Cao-afspraken. Gekozen is voor een oplossing voor alle 19 instellingen die een integrale 
kosten subsidie ontvangen. We hebben nog niet vernomen dat deze structurele oplossing tot 
ontevredenheid leidt bij de instellingen. 
Eén organisatie heeft aangegeven dat de gekozen oplossingsrichting tot incidentele problemen leidt. 
Gezamenlijk met deze instelling, worden oorzaken geanalyseerd en oplossingsrichtingen uitgewerkt. 
Vervolgens zullen GS een standpunt bepalen. 
 
Vragen van dhr. G. Lernout (50PLUS): 
 
Waardering voor het voorstel voorsamenwerking van de verschillende vrijwilligers-
organisaties  cultureel erfgoed, maar 50PLUS wil weten of gezien de verscheidenheid van de 
betrokken organisaties en hun doelstellingen een Erfgoedhuis wel voldoende toegerust is om die 
organisaties te kunnen ondersteunen. Vooral blijft de vraag kunnen die organisaties zich nog 
onderscheiden, aangezien de verschillen in doelstelling erg groot zijn en worden de kleine 
organisaties niet weggedrukt door de grotere, waardoor een verlies van vrijwilligers kan ontstaan 
omdat zij zich dan niet meer herkennen of thuis voelen. 
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